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JUDETUL VASLUI

COMUNA DELENI

CONSILIUL LOCAL

Incheiat astazi
Deleni, judetul Vaslui
1400.

PROCES _ VERBAL,

07 mai2020, in sedinta extraordinara de rucru a consiriurui Local
, care are loc in localul centrului cultural Deleni si incepe ra orele

convocarea consiliului Local Deleni, este facuta in conditiile art.133 alin.(2) lit.a),ar1"134 alin'(1) lit'a), alin'(2) si (3) lit.b), alin.(4) si art.135 arin.4) din ordonanta deUrgenta a Guvernului nr'5712019 privind codul administrativ, si a Dispozitiei nr.10o din05 mai 2020, emisa de primarul interimar al comunei Deleni, judetul Vaslui.
Domnul secretar general Dandes sandu, face prezenta domnilor consilieri careparticipa la lucrarile sedintei de astazi, prin apel nominar si se constata ca din totalul de11 consilieri in functie, ra sedinta de astazi sunt prezenti toti.

se constata ca sedinta este statutara si legal intrunita, pentru care se declaraIucrarile sedintei deschise. La lucrarile sedintei de astazi participa fara drept de vot d-naDobos Anca, directorul Scolii Gimnazrale nr.2 Deleni.

In continuare se prezinta procesul - verbal incheiat in sedinta anterioara , dindata de 29 aprilie 2020, conform art.138, alin.(15) din ouG nr.57l2O1g privind coduladministrativ' Dupa prezentarea acestuia sunt intrebati domnii consilieri si domnulprimar interimar, daca au de formulat adaugari sau rectificari cu privrre la opiniileexprimate si discutiire consemnate in sedinta anterioara.

se constata ca nu sunt formulate adaugari sau modificari cu privire la continutulprocesului verbal prezentat. se supune votului deschis procesul verbal prezentat, careeste aprobat in unanimitate de voturi.

Domnul primar interimar Esanu Doru, prezinta proiectului ordinei de zi asedintei de astazi a carui initiatoreste, conform art. 135, alin.(1)si (7) , dupa cumurmeaza'.

1' Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al comunei Deleni,judetul Vaslui pe anul 2020.

Domnul primar interimar Esanu Doru, arala ca acesta este proiectul ordine i de zi asedintei propuse pe care o supune la vot .



Proiectul ordinei de zi a sedintei este aprobat cu unanimitate de voturi .

Domnul presedinte de sedinta BALAN MAR|us propune a se treaca ta ordineade zi a sedintei si a se prezenta unicul punct si anume:

Proiect de hotarare privind rectificarea bugeturui local al comunei Deleni,judetul Vaslui pe anul 2020.

Domnul Balan Marius, presedinte de sedinta, da cuvantul domnului primarinterimar Esanu Doru, pentru a se prezenta proiectul de hotarare initiat, care a condusla elaborarea acestuia.

Domnul primar interimar Esanu Doru, prezinta domnilor consilierr 'necesitatea
aprobarii proiectului de hotarare initiat, avand in vedere adresa cu nr.VSG _srz_221230'04'2020 a Administratiei Judetene a Finantelor Publice Vaslui prin care se comunicainfluentele sumelor defalcate din TVA pentru echilibrarea bugetelor locate. prin aceastaaoresa se comunica urmatoarele sume:

sume defalcate din TVA pentru echilibrarea bugetului local unde se reparltzeaza
suma de +296 mii lei;

Sume alocate din cote defalcate din
8 mii lei..

impozitul pe venit, se diminue aza cu suma de _

Deasemeni prin extrasul de cont de la Trezoreria statului din data de 30.04.2020intra in contul bugetului local suma de 366.335,38 lei de la Ministerul Lucrarilor publice
si Dezvoltarii pentru derularea contractuluinr.34g2din 11 .05.2918 prin prigramul
National de Dezvoltare Locala, pentru realizareaobiectivului de investitii Reabilitare,
Modernizare, Rrecompartimentare cladire cu grupuri sanitare interioare si asigurarea
utilitatilor la scoala Gimnaziala nr,l Deleni. Aceste sume sunt transferate pentru
efectuarea platilor la lucrarile executate pana in prezent ra scoala.

Sumele alocate au fost repartizate dupa cum urmeaza:

La autoritati publice suma de 30 mii lei, din care pentru carburanti si lubrefianti 10mii lei si alte bunuri si servicii pentru intretinere si functionare, suma de de 20 mii lei:

La invatamant, carburanti si rubrefianti suma de 5 mii rei;

La asistenta sociala suma totala de 238 mii lei, din care salarii asistenti personali
suma de 136 mii lei si pentru indemnizatii persoane cu handicap suma de 1o2mii lei;

La iluminat public si electrificari rurale se aloca suma de 7,5 mii lei,pentru iluminatpublic;

La transporturi si drumuri, alte bunuri si servicii pentru intretinere suma de 7.S mii
lei;

La alte cheltuieli -Active nefinanciare constructii suma de 366.335,3g mii lei.
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Domnul primar arata ca acestea sunt sumele repartizate la partea de cheltuieli,pentru care a propus rectificarea de buget.

Domnul consilier Balan Marius, presedinte de sedinta,intreaba daca sunt discutii cuprivire la sumele repartizate.

Seinscrie|acuvantdomnu|,undearatacainreferatu|
de aprobare a primarului nu bat sumele intre pot", de venituri si partea de cheltuielu.

Domnul primar raspunde ca s-a stecurat o eroare care s-a remediat si a fostinlocauita pentru domnii consilieri

Arata ca are unele obiectii: ,, Au inceput lucrarile cu firma profitoare sa garantezepentru ea, nu ne interes eaza cum se descurca,,.

"s-a folosit de un comtract de cesiune si trebuia platita factura in ranuarie 2020,,.

,,Nu s-a facut rucrari, s-a facut schimbari de documente (facturi),,

Doreste sa verifice cu 1_2 consilieri proiectul.

Nu este deacord cu plata de la acest capitol la firma respectiva.
Domnul primar prezinta domnului Balan Marius-presedinte de sedinta , un inscrissa-l citeasca domniror consirieri poate intereg despre ce este vorba.
Domnul Popa lrinel imntreaba pe domnul primar oe ce ne prezinta acestedocumente' vrea sa ne prosteasca cu aceste hartii. Unde este dirigintele de santier?
Arata ca trebuie sa discutam despre greseli. D-l Elisei a luat de la banca 4oo miilei' dar nu a avut bani pentru salarii. s-a facut factura falsa fata de situatra de lucrari.
Banii inprumutati se duc la cesionar, iar fisma executanta de lucrarr nu mai are cuce sa execute lucrarile' se constata ca este o fisura intre d-l Elisei si prrmar.

Domnul Florea Vasile intreaba daca acoperisul este izolat. se raspunoe ca nu.
Domnul Bot Valentin, avem niste consilieri foarte vocali fata de veilalti.s-a facutcomisie, s-a verificat la scoala lucrarile executate.

Doamna Dobos Anca, directorul scolii Gomnaziale nr.1 Deleni, intervine in discutiesi arata ca domnii consilieri sunt reprezentantii comunitatii locale sa apere interesulacestora' La momentul cand se va face receptia si nu corespunde, vor raspunde de ferulin care a executat lucrarile.

La acest moment copii nu au cale de acces separata care sa fie protejati.Am fostintrebata si de catre inspectoare despre acest aspect.

Trebuie sa gandim in interesul general.Ea este profesor curant in scoala nu esteinginer constructor ca sa cunoasca sr nu se poate pronunta.

Este o situatie neplacuta in prezent.Daca nu se vor plati acesti bani , nu se vor maicontinua lucrarile.



Domnul Balan Marius- s-a aprobat in luna marie i 202oindicatorii tehnico-economici la scoala'Dupa 3 saptamani, intr-o adunare s-a adus o factura de 412 mii leifara ca noi sa cunoastem. s-a plecat de la premizaca totul este legal. Facturarespectiva este c ca Pprimarie era ca un garant fata de firma care a facut rucrarea.Diferenta intre lucrarile efectuate si factur, 
"r, 

in jur de 20000 lei. Domnul Elisei aexplicat planul de lucrari din deviz. Mai arata .u 
"l 

n, doresc sa se opuna sau saobstructioneze, doar doreste sa fie transparenti si sa se cunoasca situatia exacta..
Domnul primar le raspunde ca el este acoperit de lege.

Domnul Popa lrineJ intreaba pe doamna Dobos Anca daca a verificat cum a fostintocmit proiectul.

Doamna Dobos raspunde ca ea este director la scoala, nu plateste si nuintocmeste facturi ' Doreste sa aibe conditii decente in scoala pentru copii.

aratacaesteincomisiadeculturasiinvatamantsi
o intereseaza de executia lucrarilor, nu are cunostinta de felul lucrarilor.

Domnul consilier ciulei Valerian precizeazaca in factura nu se scrie ca se vorexecuta lucrari ' Daca era un expert contabil ne lamuream exact, dumneavoastra nuexplicati coresp u nzator.

Domnul primar explica ca o factura trebuie sa corespunda dupa devrzul delucrari.Mai arata ca noi comunitatea suportam

Domnul consilier Balan Marius trebuie sa ne informeze exact cum a facu la camrn,dar la scoala nu a facut usa. npieciem ceea ce a spus domnur consirier popa rriner.

doresteSaSeincheiediscutii|eaictsipropune
aprobarea proiectului de hotarare prezentat, prin vot deschis si ridicare de maini.

Proiectul de hotarare de rectificare a bugetului local pentru anul 202oeste aprobatin unanimitate de voturi

Domnul Popa lrinel doreste sa se consemneze in procesur verbal, ca nu suntdeacord membrii comisiei de buget finante la cap.65.50 alte cheltuieli pentru platalucrarilor la modernizare scoala Deleni 1, contract de execu tie nr.25114.11.2018,deoarece nu au fost executate rucrarire conform proiecturui.

Arata ca este incheiat un contract de cesiune creante incheiat cu o firma de laBucuresti, la care ne-am angajatsa platim.ln prezenta aven dosatpe rol in instantapentru recuperarea sumelor .Aduce in atentie compartimentului financiar contabilconditiile de efectuare a platii.

Mai propune sa se analizeze proiectul cu pavele la camrn si sa se revina cu un nouproiect sa se faca o sursa de apa la movila din banii de la scena si pavele.
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Domnul primar Esanu Doru prezinta domnilor consilieri o oferta de proiect
modernizare llimunat stradal, sa se intocmeasca un poriect.Se acorda subventie de
50'000 lei din care noi trebuie sa cofinantam 10% din proiect, adica 5.000 lei.

Doamna consilier Pana Mihaela i-si exprima acordul cu privire la acest proiect, darprecizeaza ca este bine sa nu se desfiinteze instalatiile de iluminat public existente.

Se constata ca nu mai sunt discutii si domnul consilier Balan Marius presedinte de
sedinta propune incheierea lucrarilor sedintei de astazi, care este aprobata cu
unanimitate de voturi.

Lucrarile sedintei se incheie la orele 15,S0.

Presedinte de sedinta. Secretar general IJAT,

Balan Marius
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